
Spørsmål og svar 22.04.13 

 

1. Vi skal utarbeide kursplan. Denne vil avhenge av antall deltakere. Hvor mange skal delta på kurs 

på skoleløsningen? Hvor mange skal delta på kurs i SFO løsningen? 

Svar: Antall deltakere på skoleløsningen blir skoleledelse (1-2 fra hver skole), merkantilt personale (1 

fra hver skole) og superbruker ved hver skole. På SFO-løsningen vil daglig leder SFO og skoleledelse 

delta.  

2. Vi skal ha totalansvar for leveransen. Innebærer det at vi skal ha all kontakt med leverandører 

av tilgrensende systemer? 

Svar: Det innebærer at tilbyder skal ha kontakt med tilgrensende systemer. 

3. Hva menes med punktet i kravspecen som lyder: «Tilbys løsning for utnyttelse av eksisterende 

utstyr og fastlagte standarder»? 

Svar: Her menes i hvilken grad leverandør har en løsning som f.eks kan kjøres på eksisterende teknisk 

utstyr og følger standarder. Eks: Programvaren kan kjøres på de operativsystem vi har. Dette punktet 

henger også sammen med de tekniske krav. 

4. SMS varsling: Hvilke «bestemte hendelser» skal varsles ved hjelp av automatikk? 

Svar: Automatikk for varsling av bestemte hendelser innebærer om det er et standardoppsett  i 

løsningen for å varsle alle om viktige hendelser ved skolen, eller i hele kommunen, uten å sette opp 

egne grupper.  

5. Enkeltvedtak. Er dere på jakt etter – og skal vi inkludere – en fullverdig løsning for å arbeide med 

sensitive data som IOP’er og lignende? Har dere etablert en «sikker sone for lærere» hvor slik 

applikasjon kan installeres? 

Svar: I punktet enkeltvedtak ønskes det en beskrivelse av løsning med sensitive data som IOP og 

lignende.  

Per i dag er det ikke opprettet sikker sone for lærere. 

6. Vi har en egen løsning for barnehageadministrasjon. Dette tilbys som egen modul og har et 

annet grensesnitt. Hva legger dere i at Skoleadministrativt system skal kunne tas i bruk for: 

a. Kulturskole 

b. Barnahage 

c. SFO (som dere har egen del av kravspesifikasjonen som gjelder). 

Svar: Med dette punktet menes hvorvidt leverandør har løsninger for kulturskole, barnehage og SFO i 

sitt system, om dette er egne moduler og om data er overførbart mellom modulene. 

7. Dere vil konvertere data fra eksisterende SAS. Er dette WIS? Er det i så fall brukt på alle skoler i 

alle 5 kommuner? Er systemet enhetlig brukt, slik at de konverterte data blir ensartet? 

Svar: WIS er brukt ved ungdomsskolene i de 5 kommunene. Er det mulig å legge inne data fra WIS, 

eller må dette arkiveres i filformat som ikke kan legges inn i nytt SAS?  

 



8. Hva legger dere i at systemet skal samhandle med MS Office og Open Office? 

Svar: Er det mulig å åpne dokumenter fra disse programmene i en eventuell egen editor i SAS? Kan 

data fra en slik editor eksporteres til disse programmene? 

9. Har dere avtale med en skjemaleverandør om SFO skjema i dag? Er dette i så fall KF, Sem & 

Stenersen Prokom eller Acos? 

Svar: I dag brukes Sem & Stenersen Prokom. 

10. Hvilket BAS skal vi integrere mot? 

Svar: FARTT skal innføre FEIDE i 2014 og har per i dag ikke BAS. 

11. Har alle 5 kommunene Fronter slik at integrasjon skal settes opp for alle? 

Svar: Alle 5 kommunene har Fronter og integrasjon settes opp for alle. 

12. Har alle 5 kommunene ESA slik at integrasjon skal settes opp for alle? Hvilken versjon av ESA er 

det dere kjører på? 

Svar: Alle 5 kommunene har ESA og integrasjon settes opp for alle. Det brukes  ESA web 7.0. 

13. Har alle 5 kommunene Visma Lønn og Personal slik at integrasjon skal settes opp for alle? 

Hvilken versjon av Visma er det dere kjører på? Vil integrasjonen være lik for alle? 

Svar: Alle 5 kommunene skal ta i bruk Visma Lønn & Personal, slik at integrasjon skal settes opp for 

alle. Den er lik for alle. 

Kommunene er i ferd med å installere siste versjon av Visma Enterprise HRM  

14. Hva skal integrasjonen mot skoleskyss Hedmark trafikk inneholde? Skal det flyte data begge 

veier, og hvilke data er det snakk om? 

Svar: Hedmark Trafikk utarbeider nytt datasystem for håndtering av skoleskyss. Det er snakk om å 

kunne importere filer fra SAS med informasjon om navn og bosted.  

15. Erfaringsmessig er det ikke lett for oss å få oppgitt priser for 3. partsintegrasjoner. 

Leverandørene vil svare kommunene direkte på dette. Det gjelder særlig Visma. Har dere mulighet 

til selv å forhøre dere om slike priser med leverandørene? 

Svar: Vi ønsker at leverandørene selv oppgir dette.  

 


